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Protokół Nr VIII/2007 

z obrad VIII Sesji Rady Gminy Ksawerów, która się odbyła  

w dniu 15 marca 2007 roku w  sali konferencyjnej  

Urzędu Gminy Ksawerów.  

 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady –Tadeusz Grala o godz. 10.30. otworzył obrady VIII Sesji 

Rady Gminy Ksawerów. Po powitaniu wszystkich obecnych stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności w obradach uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum władne do podejmowania 

prawomocnych decyzji. Nieobecny radny Piotr Kuźnicki i radny Henryk Nowak  

usprawiedliwili swoją nieobecność.  O terminie sesji, radni i sołtysi zostali powiadomieni 

pisemnie.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

- Wójt Gminy - Maria Kopczewska, 

- Zastępca Wójta – Rafał Tustanowski, 

-Skarbnik Gminy – Robert Zwierzyński, 

- Sołtysi Gminy Ksawerów.  

Ad.2. 

Radni Gminy Ksawerów w głosowaniu – 13 głosami „za”, bez głosów przeciwnych                     

i wstrzymujących się zatwierdzili następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie VIII Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gości. 

5. Informacja Wójta. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady. 

7. Podjęcie uchwał: 

7.1 w sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Ksawerów( nowa), 

7.2. w sprawie nadania nazw ulic w obrębie Ksawerów(Dobra-Głowackiego), 

7.3.w sprawie sprzedaży bezprzetargowej części nieruchomości celem poprawienia 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, 

7.4. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze bezprzetargowej przez Gminę 

Ksawerów prawa własności nieruchomości położonej w Ksawerowie, 
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7.5. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 20007 

rok, 

7.6. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2007”, 

7.7. w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ksawerów”. 

7.8.w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok, 

7.9. w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 44 596 zł.). 

8. Zatwierdzenie protokołu z VII Sesji Rady Gminy Ksawerów. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10..  Zamknięcie obrad  VIII Sesji Rady Gminy Ksawerów.  

Ad.3. 
Do pracy w Komisji w Komisji Uchwał i Wniosków zaproponowano kandydatury 

radnej Heleny Rusak i radnej Anny Szcześniak-Rydz. Za przyjęciem Komisji Uchwał                        

i Wniosków w przedstawionym składzie głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych                        

i wstrzymujących się nie stwierdzono.  

Ad.4. 
Przewodniczący Rady Tadeusz Grala stwierdził, że nie było chętnych do zabrania 

głosu w tym punkcie. 

Ad.5. 
 
SPRAWOZDANIE Z PRACY WÓJTA GMINY KSAWERÓW PO OSTATNIEJ SESJI 

RADY GMINY W DNIU 14 lutego 2007 r.  

I Zarządzenia Wójta  

– w sprawie zatwierdzenia układu wykonawczego dochodów i wydatków budżetu Gminy 

Ksawerów na 2007 rok, 

- w sprawie przyjęcia planów finansowych jednostek budżetowych na rok 2007, 

-w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ksawerowie.  

-w sprawie powierzenia obowiązków kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                

w Ksawerowie ( zostały obowiązki powierzone p. Irosławowi Kuźnickiemu) . Konkurs  został 

unieważniony, ponieważ żaden z kandydatów nie spełnił wymogów formalnych 

Sprawozdanie z działalności  Gminnej Jednostki Wod-Kan Ksawerów od dnia 

13.02.2007 do 14.03.2007 roku 

Wydano warunki techniczne::  
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a) przyłącza wodociągowego 4 inwestorom indywidualnym 

b) przyłącza kanalizacyjnego 1 inwestorowi indywidualnemu  

Przełożono odcinek kanału sanitarnego na osiedlu „WIDZEW”. W trakcie realizacji: 

modernizacja Stacji Uzdatniania Wody w Gadce Nowej ( SUW wyłączona do eksploatacji do 

czerwca 2007 roku) 

II SPOTKANIA 

- 16.02.2007 r. spotkanie z ŁZE ( mieszkańcy ul. Tymiankowej) – w sprawie wzajemnego  

uregulowania i przekazania majątku, aby Zakład Energetyczny mógł wykonać inwestycję na 

ul. Szkolnej.  

-20.02. 2007 r. udział w Walnym Zgromadzeniu Koła Gospodyń Wiejskich w Woli 

Zaradzyńskiej,( sprawozdawcze)  

-24.02.2007 r. udział w  Walnym Zgromadzeniu Ochotniczej Straży Pożarnej,                                       

( sprawozdawcze), 

-5.03.2007 r. udział w Walnym Zebraniu Koła Gospodyń Wiejskich w Ksawerowie, gdzie 

przewodniczącą Koła została wybrana kolejny raz Pani Genowefa Pluta, 

-06.03.2007 r. ponowne spotkanie z mieszkańcami ul  Bednarskiej i z udziałem pana radnego  

Mariana Kalety, 

-6.03.2007 r. udział w spotkaniu z ŁSSE  w  sprawie firmy  EMO-FARM,  

-6.03.2007 r. spotkanie z Kołem Gospodyń Wiejskich w Nowej Gadce  oraz 

przedstawicielami młodzieży w sprawie uregulowania stanu prawnego „Domu Ludowego”, 

-13.03.2007 r. udział w spotkaniu z mieszkańcami ul. Tylnej w sprawie zalewania posesji. 

Młodzież chce organizować w tym domu spotkania dla młodzieży z terenu Gminy Ksawerów, 

-14.03.2007 r. spotkanie w starostwie w sprawie realizacji inwestycji oświatowych                            

i drogowych. Mam zapewnienie, że inwestycja na ul. Wolskiej będzie kontynuowana, oraz 

będzie realizowana dokumentacja na ul. Jana Pawła II od Zachodniej do ul. Wschodniej.  

 

Sprawozdanie z wykonanych prac za okres od 14 lutego do 14 marca 2007 r.                   

Referat Gospodarki Komunalnej  

  

11..  ZZ  uuwwaaggii  nnaa  uunniieewwaażżnniieenniiee  ppiieerrwwsszzeeggoo  ppoossttęęppoowwaanniiaa  ppoonnoowwnniiee  rroozzppoocczzęęttoo  pprroocceedduurręę  

pprrzzeettaarrggoowwąą  nnaa  zzaaddaanniiee  ppnn..::  „„BBuuddoowwaa  bbooiisskkaa  ssppoorrttoowweeggoo  pprrzzyy  SSzzkkoollee  PPooddssttaawwoowweejj                

ww  WWoollii  ZZaarraaddzzyyńńsskkiieejj  ww  GGmmiinniiee  KKssaawweerróóww””..  
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��  TTeerrmmiinn  sskkłłaaddaanniiaa  ooffeerrtt  uuppłłyywwaa  ddnniiaa  2277  mmaarrccaa  22000077  rr..  

��  TTeerrmmiinn  wwyykkoonnaanniiaa  ddoo  1155  ppaaźźddzziieerrnniikkaa  22000077  rr..  

PPoossttęęppoowwaanniiee  zzoossttaałłoo  uunniieewwaażżnniioonnee,,  ggddyyżż  cceennaa  nnaajjkkoorrzzyyssttnniieejjsszzeejj  ooffeerrttyy  pprrzzeewwyyżżsszzaałłaa  

kkwwoottęę,,  kkttóórrąą  zzaammaawwiiaajjąąccyy  mmóóggłł  pprrzzeezznnaacczzyyćć  nnaa  ssffiinnaannssoowwaanniiee  zzaammóówwiieenniiaa..  

22..  WWyyłłoonniioonnoo  wwyykkoonnaawwccęę  ddllaa  zzaaddaanniiaa  ppnn..::  „„PPrrzzeebbuuddoowwaa  ii  rroozzbbuuddoowwaa  bbuuddyynnkkuu  UUrrzzęędduu  

GGmmiinnyy  KKssaawweerróóww  nnaa  cceellee  mmiieesszzkkaanniioowwee  ii  bbiiuurroowwee  ww  KKssaawweerroowwiiee””  ––  PP..PP..HH..UU..    „„BBUUDD--

HHAADD””  AAnnttoonnii  JJęęddrraasszzaakk,,  zz  ssiieeddzziibbąą  ww  PPaabbiiaanniiccaacchh..  ZZaaddaanniiee  zzoossttaanniiee  wwyykkoonnaannee  zzaa  kkwwoottęę  

bbrruuttttoo  33..990088..333388,,5500  zzłł..  TTeerrmmiinn  wwyykkoonnaanniiaa  ddoo  3311  ggrruuddnniiaa  22000088  rr..  

33..  RRoozzppoocczzęęttoo  pprroocceedduurręę  pprrzzeettaarrggoowwąą  nnaa  zzaaddaanniiee  ppnn..::  „„BBuuddoowwaa  ssiieeccii  wwooddoocciiąąggoowweejj                                    

zz  pprrzzyyłłąącczzaammii  ii  ssiieeccii  kkaannaalliizzaaccyyjjnneejj  zz  pprrzzyykkaannaalliikkaammii  ddoo  ggrraanniicc  ddzziiaałłeekk  ww  uull..  CCiicchheejj                              

ww  KKssaawweerroowwiiee`̀””..  

��  TTeerrmmiinn  sskkłłaaddaanniiaa  ooffeerrtt  uuppłłyywwaa  ddnniiaa  2266  mmaarrccaa  22000077  rr..  

��  TTeerrmmiinn  wwyykkoonnaanniiaa  ddoo  3300  cczzeerrwwccaa  22000077  rr..  

44..  TTrrwwaajjąą  pprraaccee  zzwwiiąązzaannee  zz  iinnwweessttyyccjjąą  ppnn..::  „„BBuuddoowwaa  ssiieeccii  kkaannaalliizzaaccjjii  ssaanniittaarrnneejj                                            

zz  pprrzzyykkaannaalliikkaammii  ww  uulliiccaacchh::  MMuuzzyycczznneejj,,  PPóółłnnooccnneejj,,  PPoozziioommkkoowweejj,,  SSkkrroommnneejj,,  KKrróóttkkiieejj,,  

MMaalliinnoowweejj  ii  KKoossmmoowwsskkiieejj  ww  KKssaawweerroowwiiee””..    TTeerrmmiinn  zzaakkoońńcczzeenniiaa  zzaaddaanniiaa    ddoo  3300  cczzeerrwwccaa  

22000077  rr..((  ppoocczząątteekk  kkwwiieettnniiaa  zzaakkoońńcczzeenniiee))  

55..  TTrrwwaajjąą  pprraaccee  zzwwiiąązzaannee  zz  zzaaddaanniieemm  iinnwweessttyyccyyjjnnyymm  ppnn..::  „„TTeerrmmoommooddeerrnniizzaaccjjaa  zzeessppoołłuu  

bbuuddyynnkkóóww  SSPP  ww  WWoollii  ZZaarraaddzzyyńńsskkiieejj,,  ggmmiinnaa  KKssaawweerróóww””..  TTeerrmmiinn  zzaakkoońńcczzeenniiaa  zzaaddaanniiaa                                      

ddoo  3300  cczzeerrwwccaa  22000077  rr..    ((  ppoocczząątteekk  kkwwiieettnniiaa  zzaakkoońńcczzeenniiee))  

66..  ZZaawwaarrcciiee  uummoowwyy  zz  ffiirrmmąą  TTRRAAKKTT””  PPrraaccoowwnniiaa  PPrroojjeekkttoowwoo  ––  KKoonnssuullttiinnggoowwaa  zz  ssiieeddzziibbąą  ww  

ŁŁooddzzii  pprrzzyy  uull..  KKrróóllaa  WWłłaaddyyssłłaawwaa  4455  mm  2200  nnaa  oopprraaccoowwaanniiee  ddookkuummeennttaaccjjii  pprroojjeekkttoowweejj  nnaa  

zzaaddaanniiee  ppnn..  „„PPrrzzeebbuuddoowwaa  uulliiccyy  ŁŁąącczznneejj  ww  NNoowweejj  GGaaddccee””..  

77..  ZZaawwaarrcciiee  uummoowwyy  zz  ffiirrmmąą  TTRRAAKKTT””  PPrraaccoowwnniiaa  PPrroojjeekkttoowwoo  ––  KKoonnssuullttiinnggoowwaa  zz  ssiieeddzziibbąą  ww  

ŁŁooddzzii  pprrzzyy  uull..  KKrróóllaa  WWłłaaddyyssłłaawwaa  4455  mm  2200  nnaa  oopprraaccoowwaanniiee  ddookkuummeennttaaccjjii  pprroojjeekkttoowweejj  nnaa  

zzaaddaanniiee  ppnn..  „„PPrrzzeebbuuddoowwaa  uulliiccyy  MMiiłłeejj  ww  KKssaawweerroowwiiee  ((KKoolloonniiaa  WWoollaa  ZZaarraaddzzyyńńsskkaa””..  

88..  ZZaawwaarrcciiee  uummoowwyy  zz  ffiirrmmąą  SSppóółłkkaa  CCyywwiillnnaa  „„MM  ii  GG””  zz  ssiieeddzziibbąą  ww  TTuusszzyynniiee  pprrzzyy  uull..  

SSłłoonneecczznneejj  1166,,  nnaa  ddrrooggoowwee  rroobboottyy  uuttrrzzyymmaanniioowwee,,  ppoolleeggaajjąąccee  nnaa  rróówwnnaanniiuu  ii  pprrooffiilloowwaanniiuu  

rróówwnniiaarrkkąą  ddrróógg  oo  nnaawwiieerrzzcchhnnii  nniieeuuttwwaarrddzzoonneejj  nnaa  tteerreenniiee  ggmmiinnyy  KKssaawweerróóww..    

RRóówwnnaanniiee  ddrróógg  --  oodd  ddnniiaa  1144  mmaarrccaa  22000077  rr..  

99..  PPrraaccoowwnniiccyy  ggoossppooddaarrcczzyy::                        
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••  sspprrzząąttaanniiee  pprrzzyyssttaannkkóóww  ttrraammwwaajjoowwyycchh,,  aauuttoobbuussoowwyycchh,,  tteerreenn  ppaarrkkuu,,  pprrzzyy  

ppoojjeemmnniikkaacchh  zz  sseelleekkttyywwnnąą  zzbbiióórrkkąą  ooddppaaddóóww  oorraazz  tteerreenn  ggmmiinnyy;;  zzaabbeezzppiieecczzeenniiee  

bbuuddyynnkkuu  kkoottłłoowwnnii,,  

••  nnaapprraawwaa  ddrróógg  oo  nnaawwiieerrzzcchhnnii  bbiittuummiicczznneejj  ––  uuzzuuppeełłnniiaanniiee  uubbyyttkkóóww  mmiieesszzaannkkąą  

mmiinneerraallnnoo  ––  aassffaallttoowwąą::    uulliiccaa  WWiiddzzeewwsskkaa,,  ZZaacchhooddnniiaa,,  KKoośścciiuusszzkkii,,  ŁŁąąkkoowwaa,,  

AAkkaaccjjoowwaa,,  TTyymmiiaannkkoowwaa,,  LLuuddoowwaa,,  MMaałłyy  SSkkrręętt;;  

••  nnaapprraawwaa  ddrróógg  oo  nnaawwiieerrzzcchhnnii  nniieeuuttwwaarrddzzoonneejj  ppoopprrzzeezz  uuzzuuppeełłnniiaanniiee  uubbyyttkkóóww  sszzllaakkąą::  

uulliiccaa  ZZaarraaddzzyyńńsskkaa,,  uulliiccaa  LLeettnniiaa,,  KKaarrmmiinnoowwaa;;  

••  nnaapprraawwaa  uusszzkkooddzzoonneeggoo  zznnaakkuu  „„SSTTOOPP””  ii  nnaapprraawwaa  sskkaarrppyy  rroowwuu  pprrzzyyddrroożżnneeggoo  --                                

uull..  WWsscchhooddnniiaa,,  ZZłłoottaa;;  

••    nnaapprraawwaa  uukkłłaadduu  kkiieerroowwnniicczzeeggoo  cciiąąggnniikkaa  ggmmiinnnneeggoo;;    

••  ppoorrzząąddkkoowwaanniiee  tteerreennuu  pprrzzeedd  bbuuddyynnkkiieemm  ŚŚrrooddoowwiisskkoowweeggoo  DDoommuu  SSaammooppoommooccyy                                  

ww  KKssaawweerroowwiiee  ((ppllaannttoowwaanniiee  zziieemmii,,  wwyywwóózz  śśmmiieeccii,,  pprrzzeewwoożżeenniiee  mmeebbllii));;  

••  wwyykkoonnaanniiee  cciięęćć  tteecchhnniicczznnyycchh  kkoorreekkccyyjjnnyycchh  zziieelleennii  pprrzzyyddrroożżnneejj  nnaa  uulliiccyy  

OOggrrooddnniikkóóww,,  AAkkaaccjjoowweejj  ww  NNoowweejj  GGaaddccee;;  

••  nnaapprraawwaa  ttłłuucczznniieemm  nnaawwiieerrzzcchhnnii  uulliiccyy  PPeenneellooppyy  pprrzzyy  uulliiccyy  AAnnddrroommeeddyy..  

SSpprraawwddzzoonnoo  ppoodd  kkąątteemm  ppoossiiaaddaanniiaa  uummóóww  nnaa  uussuuwwaanniiee  ooddppaaddóóww  ssttaałłyycchh  ii  oopprróóżżnniiaanniiee  

zzbbiioorrnniikkóóww  bbeezzooddppłłyywwoowwyycchh  oorraazz  ddoowwooddóóww  wwyykkoonnaanniiaa  uussłłuugg  nnaassttęęppuujjąąccyycchh  wwłłaaśścciicciieellii  

nniieerruucchhoommoośśccii::  

--  zz  uull..  BBeeddnnaarrsskkiieejj::  ppoosseessjjee  nnrr  ................  

--zz  uull..  BBoocczznneejj::ppoosseessjjee  nnrr  ……....  

--zz  uull..SSuucchheejj::ppoosseessjjee  nnrr  …………..  

--zz  uull..  ŻŻyyttnniieejj  ::ppoosseessjjee  nnrr  ………………....  

--zz  uull..  HHuubbaallaa  nnrr  ………………  ((  zzaawwiiąązzaanniiee  uummóóww  nnaa  ooddppaaddyy  ssttaałłee))..  ZZaałłoożżoonnoo  kkaarrttyy  eewwiiddeennccjjii  

zzbbiioorrnniikkóóww  bbeezzooddppłłyywwoowwyycchh..  

--IInnffoorrmmaaccjjaa  ddoottyycczząąccaa  kkoonnttrroollii  cczzęęśśccii  uulliiccyy  mmjjrr  HHuubbaallaa  ww  WWoollii  ZZaarraaddzzyyńńsskkiieejj,,  ppoodd  

kkąątteemm  uuttrrzzyymmaanniiaa  cczzyyssttoośśccii  ii  ppoorrzząąddkkuu  ((  mm..iinn..  ppoojjaawwiieenniiaa  ssiięę  ggrryyzzoonnii))  ..  

WWłłaaśścciicciieell  ppoosseessjjii  pprrzzyy  uull..  MMjjrr  HHuubbaallaa    ……  pprrzzeepprroowwaaddzziiłł  ww  ddnniiuu  0088  ssttyycczznniiaa  22000077  rr..  

ddeerraattyyzzaaccjjęę  nnaa  tteerreenniiee  ppoosseessjjii..  UUssłłuuggaa  bbyyłłaa  wwyykkoonnaannaa  pprrzzeezz  ssppeeccjjaalliissttyycczznnąą  ffiirrmmęę,,  kkttóórraa  

wwyyłłoożżyyłłaa  nnaa  tteerreenniiee  ccaałłeeggoo  oobbiieekkttuu  kkaarrmmiikkii  ddeerraattyyzzaaccyyjjnnee  pprrzzeecciiww  ggrryyzzoonniioomm..  WWeeddłłuugg  

iinnffoorrmmaaccjjii  uuzzyysskkaanneejj  oodd  wwłłaaśścciicciieellkkii  ffiirrmmyy,,  kkttóórraa  wwyykkoonnyywwaałł  uussłłuuggęę  ––  ppoosseessjjaa  jjeesstt  
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nnaaddzzoorroowwaannaa,,  nnaassttęęppnnaa  kkoonnttrroollaa  zzoossttaałłaa  wwyyzznnaacczzoonnaa  nnaa  mmiieessiiąącc  kkwwiieecciieeńń  bbiieeżżąącceeggoo  rrookkuu..  

ppoossiiaaddaammyy  pprroottookkóółł  wwyykkoonnaawwcczzyy,,  zz  kkttóórreeggoo  wwyynniikkaa,,  żżee  ddeerraattyyzzaaccjjaa  ppoowwiinnnnaa  ssiięę  rróówwnniieeżż  

ooddbbyyćć  nnaa  ppoosseessjjii  ssąąssiieeddnniieejj..    

Na ul. Południowej była  kontrola, która  dotyczyła wylewania oleju z firmy Ma-Wix – 

właściciel został ukarany mandatem.   

Księgowość podatkowa : Zebrano:  

Zobowiązania pieniężne – 94.950,00 zł. 

Podatek od nieruchomości, rolny-osoby prawne – 87.130,00 zł. 

Podatek od środków transportowych - - 67.782,00 zł. 

Sprawozdanie – Referat Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

-Wydano decyzje zatwierdzającą podział nieruchomości  przy:  

-ul.Północna ( przejęto z mocy prawa na własność Gminy Ksawerów działkę o pow. 519 m2 

pod przedłużenie ul. Północnej) 

- wizja w sprawie spalania odpadów krawieckich –Wola Zaradzyńska, ul. Mjr Hubala. 

Właściciel podpisał umowę na wywóz nieczystości stałych i płynnych.  

Odnośnie pytań na posiedzeniu Komisji w dniu 14 marca 2007 r. dotyczących 

nowo powstającej firmy przy ul. Cegielnianej , Pani Wójt przedstawiła następującą 

informację:  

W dniu 13.02.2007r. PPHU CDM sp. z o.o. wystąpiła z  wnioskiem w sprawie 

wydania decyzji o  środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację inwestycji 

obejmującej budowę zakładu dystrybucji granulatów tworzyw sztucznych polietylenów                    

i polipropylenów wraz z konfekcjonowaniem folii opakowaniowych z polipropylenu  

przewidzianej do realizacji na działce nr ew. 1360/1 przy ul. Cegielnianej 7 w Ksawerowie. 

Projektowana inwestycja jest zaliczona do przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na 

środowisko, dla których raport może być wymagany, zgodnie z § 3 ust.1 pkt 52 

Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 9 listopada 2004r. w sprawie określenia rodzajów 

przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko oraz szczegółowych 

uwarunkowań związanych z kwalifikowaniem przedsięwzięcia do sporządzenia raportu o 

oddziaływaniu na środowisko (Dz. U. Nr 257 poz. 2573 ze zmianami). Zgodnie z § 3 ust.1 

pkt 52 w/w rozporządzenia sporządzenia raportu o oddziaływaniu przedsięwzięcia na 

środowisko mogą wymagać zespoły zabudowy przemysłowej na terenie o powierzchni nie 

mniej niż 1 ha. Działka , na której ma powstać zakład ma 3,2 ha powierzchni.  
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Zgodnie z przepisami w/w ustawy Urząd Gminy Ksawerów zwrócił się do 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Pabianicach oraz Wydziału Ochrony 

Środowiska Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa Powiatowego w Pabianicach o opinię co do 

potrzeby sporządzenia raportu dla przedsięwzięcia  planowanej inwestycji. 

Starosta Powiatowy w piśmie z dnia 01.03.2007r. OŚ.7633 – 10-1/07 a Państwowy 

Powiatowy Inspektor Sanitarny w piśmie z dnia 23.02.2007r.PPIS-Pb-ZNS-470/16/07 

odstąpili od obowiązku wykonania raportu.  

 O toczącym się postępowaniu powiadomiono strony (sąsiadów). Do chwili obecnej 

nie wpłynęły z ich strony żadne wnioski lub uwagi. 

Zgodnie z przedłożoną przez wnioskodawcę informacją ekologiczną wykonaną przez 

mgr inż. Elżbietą Górną – biegłą z listy Wojewody Łódzkiego w zakresie sporządzania ocen 

oddziaływania na środowisko, proces dystrybucji w projektowanym zakładzie polega na 

odbiorze od producenta granulatu tworzyw i składowaniu w workach o wadze 25 kg. 

Worki są ułożone na paletach i zabezpieczone termokurczliwymi kapturami foliowymi. 

Najmniejszą jednostką handlową jest paleta. Konfekcjonowanie i dystrybucja folii 

opakowaniowych polega na odbiorze od producenta nawojów o bardzo dużych 

parametrach. Następnie w części produkcyjnej hali wykonuje się przewijanie                             

z jednoczesnym cięciem na krajarkach do wymiaru zamawianego przez odbiorcę.                        

W procesie tym może być również wykorzystywane zgrzewanie. Nie wykonuje się 

nadruków.W zakładzie przewiduje się zainstalowanie 4 zgrzewarek i 4 krajarek. 

Zakład ma być podłączony do gminnej sieci wod-kan, której budowę (od ul. Wschodniej do 

działki przy ul. Cegielnianej) przewiduje inwestor.  Ogrzewanie zakładu gazem ziemnym.  

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala odczytał treść odpowiedzi na pismo 

mieszkańca Gminy, który wnioskował o zmianę nazwy ul. Marcelego Nowotki. Państwo 

orientują się, że ta sprawa była już wcześniej poruszana i nie było zgody większości 

mieszkańców tejże ulicy o dokonanie takiej zmiany. Taką odpowiedź Pan Waldemar Boryń 

otrzyma.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał  następujące pisma:  

-odpowiedź na wniosek zgłoszony na VII sesji w sprawie uregulowania spadków napięć na 

terenie Gminy Ksawerów, 

-odpowiedź na wniosek zgłoszony na VII sesji w sprawie zamontowania barierek przy rowie 

przydrożnym ul. Złotej, który został skierowany do Starostwa Powiatowego w Pabianicach z 
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prośbą o wyznaczenie Komisji bezpieczeństwa ruchu drogowego na terenie, ul. Złotej przy ul. 

Wschodniej.  

Odbyło się również zebranie w   Koloni Woli Zaradzyńskiej z udziałem radnej Anny 

Szcześniak-Rydz, radnego Henryka Nowaka i sołtysa Kazimierza Ludziejewskiego w sprawie 

przyłączy kanalizacyjnych. Większość mieszkańców zdecydowanie opowiedziała się za tym, 

że jeżeli otrzymamy pozwolenie od Pani Wójt przystępujemy do realizacji inwestycji.  

 

Przed przystąpieniem do realizacji pkt.7, Przewodniczący Rady poprosił o opinię Stałych 

Komisji Rady Gminy Ksawerów dot. projektów uchwał na VIII Sesję. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo –Społecznej - Helena Rusak : 

poinformowała, że jeden projekt uchwały w sprawie 7.4. w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie w drodze bezprzetargowej przez Gminę Ksawerów prawa własności nieruchomości 

położonej w Ksawerowie – został zaopiniowany negatywnie. Pozostałe projekty uchwał ujęte 

w porządku obrad zostały zaopiniowane pozytywnie.  

Ad.7.1. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala przed odczytaniem projektu uchwały przypomniał, że 

na wczorajszym posiedzeniu Stałych Komisji ustalono nazwę dla tej ulicy: Bociania, ale 

przed sesją uzgodniono z panem sołtysem propozycję nazwy  ul. POLNA. Po odczytaniu 

projektu uchwały nr VIII/37/2007 Rady Gminy Ksawerów w sprawie nadania nazwy ulicy w 

obrębie Ksawerów ( Kolonia Wola Zaradzyńska ), część działki oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 111/1 biegnącej od skrzyżowania ul. Akacjowej i ul.Łąkowej w kierunku 

północno-zachodnim pełniącej funkcję ulicy, oznaczonej na załączniku graficznym nr 1 

kolorem żółtym nadać nazwę ulica POLNA, postawił wniosek o podjęcie przedmiotowej 

uchwały.  

Za przyjęciem uchwały Nr VIII/37/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 15 marca 2007 r. w 

sprawie nadania nazwy ulicy w obrębie Ksawerów – głosowało 12 radnych, głosów przeciw 

nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała nr VIII/37/2007  została podjęta. 

Ad. 7.2.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr VIII/38/07 w 

sprawie nadania nazw ulic w obrębie Ksawerów ( Kolonia Wola Zaradzyńska ),  działki 

oznaczone numerem ewidencyjnym 300/4, 302/4, 347/2 oraz cześć działki nr Ew.301 od 

zbiegu granic działek nr Ew.306,311/2,301 , biegnące na wschód następnie na południe do ul. 

Bocznej pełniące funkcję ulicy nadać nazwę ul. DOBRA, w obrębie Ksawerów ( Kolonia 
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Wola Zaradzyńska), działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 300/2, od rowu 

melioracyjnego leżącego na końcu ul. Głowackiego, biegnącej w kierunku południowo-

zachodnim, pełniącej funkcję ulicy nadać nazwę ul. GŁOWACKIEGO, postawił wniosek o 

podjęcie przedmiotowej uchwały.  

Za podjęciem uchwały nr VIII/38/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 15 marca 2007 r. w  

Sprawie nadania nazw ulic w obrębie Ksawerów - głosowało 13 radnych, głosów przeciw                  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała nr VIII/38/2007  została podjęta. 

Ad. 7.3.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr VIII/39/07  w 

sprawie sprzedaży bezprzetargowej części nieruchomości celem poprawienia warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej oznaczonej nr ew. 1592/2 ,postawił wniosek            

o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr  VIII/39/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 15 marca 2007 r.                   

w sprawie sprzedaży bezprzetargowej części nieruchomości celem poprawienia warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej-  głosowało 12 radnych, głosów przeciw  nie 

było, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała nr VIII/39/2007  została podjęta. 

Ad. 7.4.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr VIII/40/07 w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze bezprzetargowej przez Gminę Ksawerów 

prawa własności nieruchomości położonej w Ksawerowie, postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr VIII/40/07 Rady Gminy Ksawerów w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie w drodze bezprzetargowej przez Gminę Ksawerów prawa własności nieruchomości 

położonej w Ksawerowie – głosował 1 radny, przeciw głosowało 11 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała nie została podjęta.  

Ad. 7.5.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały w nr VIII/40/07                     

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 20007 rok, 

postawił wniosek o podjęcie przedmiotowej uchwały. 
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Za podjęciem uchwały w nr VIII/40/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 15 marca 2007 r.                   

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 20007 rok-  

głosowało 13 radnych, głosów przeciw  i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  została podjęta. 

Ad.7.6.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr VIII/41/07 w 

sprawie przyjęcia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2007”, postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr VIII/41/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 15 marca 2007 r.                  

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2007”- głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  została podjęta.  

Ad. 7.7.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr VIII/42/07 w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ksawerów, postawił wniosek                      

o podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr VIII/42/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 15 marca 2007 r.             

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu pomocy materialnej                               

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Ksawerów - głosowało 

13 radnych, głosów przeciw  i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  została podjęta.  

Ad.7.8. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr VIII/43/07 w 

sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok, postawił wniosek o podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr VIII/43/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 15 marca 2007 r.                        

w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok – głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  została podjęta.  

Ad. 7.9.  
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Przewodniczący Rady Tadeusz Grala po odczytaniu projektu uchwały nr VIII/44/07 w 

sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 44 596 zł.) postawił wniosek o 

podjęcie przedmiotowej uchwały. 

Za podjęciem uchwały nr VIII/44/07 Rady Gminy Ksawerów z dnia 15 marca 2007 r.                

w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2007 rok- głosowało 13 radnych, głosów 

przeciw  i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała  została podjęta.  

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala zapytał czy są uwagi i zastrzeżenia do treści 

protokołu z VII Sesji Rady Gminy Ksawerów. Nikt z radnych nie zgłosił uwag i zastrzeżeń do 

treści protokołu z VII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 lutego 2007 roku. 

Za przyjęciem treści protokołu z VII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 14 lutego 2007 roku 

głosowało – 13 radnych, głosów przeciw  i wstrzymujących się nie było. 

Ad.9. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Społecznej Helena Rusak zgłosiła wniosek 

formalny w sprawie zatrudnienie psychologa –konsultanta w placówkach oświatowych naszej 

Gminy w najbliższym roku szkolnym, który został zgłoszony na posiedzeniu Komisji 

Samorządowo-Społecznej w dniu 21  lutego 2007 r, przez obecnych na tym posiedzeniu 

pedagogów szkolnych.  

 Pani Wójt Maria Kopczewska powiedziała, że ten wniosek zostanie uwzględniony 

przy tworzeniu budżetu na 2008 rok.  

Zastępca Wójta Rafał Tustanowski  powiedział, że odbyło się spotkanie                              

z dyrektorami placówek oświatowych, na którym ten temat był kontynuowany i w imieniu 

dyrektorów szkół powiedział, że popiera ten wniosek. 

Następnie Przewodnicząca Helena Rusak  wnioskowała o wyrównanie ulic 

szlakowych, które łączą się z nowo zrobionymi ulicami asfaltowymi, dotyczy to ul.Łódzkiej               

i ul. Zachodniej, Penelopy, które po zimie obniżyły się i wjeżdżające tam samochody 

uszkadzają asfalt. Mieszkańcy proszą o podsypanie tych ubytków przy połączeniach dróg 

szlakowych z asfaltowymi, żeby nie niszczyć nowego asfaltu.  

Radna Urszula Świątkowska postawiła wniosek o ponowne skierowanie do Komisji 

Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego w Pabianicach wniosku o umieszczenie znaków 

poziomych na skrzyżowaniu ulic Wschodnia-Wolska, ponieważ w nocy zmarł sprawca 

wypadku. Nieraz już  pisaliśmy wnioski z prośbą o znaki poziome. Wyjazd z ul. Wschodniej 
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w lewo nie jest możliwy zgodnie z przepisami na tym skrzyżowaniu oraz wykupienie przez 

Starostwo Powiatowe gruntu celem poprawienia widoczności. 

 Pani Wójt odnośnie skrzyżowania ul.Wschodniej z ul. Wolską poinformowała, że 

Starostwo zwróciło się z zapytaniem, ile kosztowałby wykup kawałka gruntu od 

mieszkańców w celu poprawienia widoczności na tym skrzyżowaniu  i zarazem odwodnienia 

tego terenu.  

Sołtys Kazimierz Ludziejewski stwierdził, że należałoby wystąpić do władz 

powiatowych o naprawę ul. Wschodniej,  ponieważ są straszne wyboje.  

 

Sołtys Bogumiła Szczepańska w imieniu swoim i mieszkańców podziękowała Pani Wójt za 

naprawienie ul.Ludowej. Mieszkańcy proszę jeszcze o naprawienie pobocza, które jest 

nierówne. Następna sprawa dotyczy wyjazdu z ulicy, prawdopodobnie tramwaj niszczy  

 

Radny Marian Kaleta postawił wniosek o uczulenie naszej Policji, aby wzmocniła patrole w 

godzinach wieczornych na terenie naszej Gminy i w tym celu zwołać posiedzenie Komisji 

Samorządowo-Społecznej i Gospodarczej, na które należy zaprosić kierownika naszego 

posterunku oraz zapytał , na jakim etapie jest sprawa bankomatu i dłuższego funkcjonowania 

poczty?  

 

Pani Wójt Maria Kopczewska poinformowała, że na terenie Gminy powstanie siedziba 

konkurencyjnego nowego banku, który zapewni bankomat. Odnośnie wydłużenia godzin 

pracy w Urzędzie Pocztowym, pan Owczarek zamierza rozbudować w tym celu 

pomieszczenia w obecnym budynku. Podjął takie działania na wniosek Poczty.  

 

Sołtys Urszula Górczyńska zapytała czy będzie realizowana ul.Penelopy, ponieważ 

mieszkańcy mówią, że mają plany na sieć wod-kan. 

Pani Wójt stwierdziła, że nie wie nic na temat inwestycji w ul. Penelopy. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Grala poprosił, aby w przyszłości sołtysi informowali Panią 

Wójt o zamierzonych planach inwestycji poszczególnych mieszkańców ulic, żeby w 

przyszłości nie było nieporozumień.  

Radny Stefan Jędraszek powiedział, że ten sam problem z żywopłotem omawianym dzisiaj 

jest również na skrzyżowaniu koło kościoła wyjeżdżając z ul. Zachodniej w Jana Pawła II , 

jest problem żeby wyjechać wracając z  cmentarza w ul. Jana Pawła II.  
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Sołtys Bogumiła Szczepańska zapytała czy będzie w tym roku robiony chodnik na ul. 

Sienkiewicza? 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że w tej chwili czekamy na dokumentację 

pozwolenia na budowę. Będzie to duża inwestycja polegająca na zakryciu rowu                                 

i wybudowaniu  nowego chodnika.  

 

Radna Anna Szcześniak-Rydz odnośnie kończącej się inwestycji w ul. Muzycznej                           

i Północnej  zapytała, w jaki sposób będzie odtworzona nawierzchnia na tej ulicy, czy  będzie 

wykończona tłuczniem czy w jakiś inny sposób? 

 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że ulice będą wykończone tłuczniem                    

i częściowo destruktem. Cześć ulic będzie wykończona tylko tłuczniem. Odnośnie tematu 

dróg. Inwestycja realizowana w następnej ulicy zmusi nas do tego, żeby zamknąć wjazd  na 

czas jej budowy. Taka sytuacja będzie na ul. Żytniej. W tej chwili pojawiają się w prasie 

artykuły, że gmina wysypuje drogi szlaką z gwoździami. Nic takiego nie miało miejsca. W 

prasie przedstawiono wiadereczko z gwoździami ale nikt nam nie udowodnił, że to było 

sypane przez nas.  

 

Radna Barbara Wódka w imieniu mieszkańców, zapytała czy  nie można poprawić wyjścia 

z ul. Bema, ponieważ idąc tą ulicą nie można przejść swobodnie na drugą stronę, ponieważ  

kończy się chodnik w pewnym momencie i trzeba iść przy samych szynach kolejowych. 

Rozwiązaniem byłoby też postawienie tam znaku.  

 

Pani Wójt Maria Kopczewska odpowiedziała, że zostanie skierowane pismo do Generalnej 

Dyrekcji Dróg Publicznych i Autostrad w Łodzi w sprawie poprawy tego wjazdu. Jak 

państwo wiecie wielu dróg powinno mieć zamknięte wjazdy z ul. Łódzkiej.  

Radny Zbigniew Pluta stwierdził, że z żadnej ulicy nie można wyjechać na ul.Łódzką, a 

jeszcze sytuacja się pogorszy z chwilą wybudowania IKEI. 

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziała, że w planach jest zamknięcie wszystkich 

ulic mających wjazd na ul.Łódzką. Od IKEI planowana jest droga Bis -14 do ul. 

Rypułtowickiej.  

Radna Maria Wróbel – zapytała czy w najbliższym czasie podejmiemy jakieś działania 

zabezpieczające budynek Pałacyku przed jego dalszą dewastacją.  
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2.Odpowedź na pismo Pana Waldemara Borynia. 

3.Pismo Pani Wójt  

4.Pismo pani Wójt.  

5.Projekty uchwał na VIII Sesję Rady Gminy Ksawerów.  

 

 

 

 

Na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej (Dz. U. z 2001 r. nr 112, poz.1198 z późn zm.) dokonano wyłączenia jawności 

informacji o nr ulic. Wyłączenia dokonano ze względu na prywatność osób. 

Wyłączenia jawności dokonała: Monika Sroczyńska Pełnomocnik  

ds. Ochrony Informacji Niejawnych w Urzędzie Gminy Ksawerów   

 

 

 

 

 

 

 


